
 
Zápis č. 1/2011 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 1. zasedání AS FSv, které se konalo dne 5.1.2011

 

Přítomni: dle prezenční listiny
Hosté:   prof. Kohoutková,  prof. Marek

Podle Článku 7 ods. 1. Volebního a jednacího řádu AS FSV ustavující schůzi nově zvoleného AS 
FSv svolal a řídil předseda odstupujícího AS FSv Dr. Šibrava. 

Dr. Šibrava zahájil 1. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání.  
 
Paní děkanka přivítala nové senátory, poblahopřála ke zvolení a popřála hodně úspěchů a vůle, 
aby senát dobře fungoval. 
 
Program: 

1. Zpráva předsedy volební komise 
2. Ustanovení volební komise pro volbu předsednictva AS 
3. Volba předsedy AS FSv 
4. Volba místopředsedů AS FSv 
5. Volba tajemníka AS FSv 
6. Volba předsedů jednotlivých senátních komisí 
7. Různé 

 
Bod 1.  Zpráva předsedy volební komise 
 
Prof. Marek, předseda volební komise, přednesl zprávu volební komise. Už na minulém senátu 
bylo doporučeno, aby byly pro příští volební období připraveny jednotné volební formuláře. Ing. 
Máca upozornil na problém doplňování informací v kandidátkách po termínu odevzdání. Tyto 
formální nedostatky by měly být odstraněny právě jednotnými předepsanými formuláři. Formální 
nedostatky výsledky voleb nikterak neovlivnily. Prof. Tywoniak vznesl dotaz, zda byly ještě 
nějaké jiné stížnosti. Prof. Konvalinka si stěžoval prakticky na stejné problémy jako Ing. Máca. 
Doc. Demel upozornil na nejasnost formulací ve schváleném usnesení volební komise (zda 
kandidát kandiduje do AS FSv nebo AS ČVUT). Volební komise doplní přesné pořadí náhradníků 
pro AS ČVUT- v případě stejného pořadí rozhodne losování.  
Hlasování:   pro 28|   proti 0|   zdržel se 1. 
 
Bod 2.  Ustanovení volební komise pro volbu předsednictva AS 
 
Dr. Šibrava navrhl doc. Demela jako předsedu volební komise. Ing. Bolom se sám navrhl jako 
člen komise za studentskou komoru. Ing. Bolom navrhl Ing. Jíru. Všichni navržení kandidaturu 
přijali. 
AS hlasoval o složení volební komise ve složení   Demel – Bolom – Jíra. 
Volební komise byla jednohlasně zvolena. 
Hlasování:   pro 29|   proti 0|   zdržel se 0. 
 
Bod 3.  Volba předsedy AS FSv 
 
Prof. Wald navrhl Dr. Šibravu. Dr. Šibrava kandidaturu přijal. Žádný další návrh nebyl podán. 
Hlasování:   pro 27|   proti 2|   zdržel se 0. 
Dr. Šibrava byl zvolen předsedou AS FSv pro volební období 2011-2013. 
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Bod 4.  Volba místopředsedů AS FSv 
 
Návrhy na místopředsedu za zaměstnaneckou komoru: 
doc. Košatka navrhl  prof. Walda – návrh přijal 
doc. Demel navrhl  doc. Satrapu – návrh přijal 
doc. Svoboda navrhl  Ing. Jíru – návrh přijal 
M. Vlčková navrhla  doc. Košatku – návrh nepřijal 
 
Návrhy na místopředsedu za studentskou komoru: 
doc. Košatka navrhl  Ing. Jana Kašpara – návrh přijal 
Ing. Bolom navrhl  Ing. Mácu – návrh přijal 
doc. Satrapa navrhl  Ing. Boloma – návrh nepřijal 
 
Ing. Jíra vystoupil z volební komise a byl nahrazen prof. Tywoniakem. 
Hlasování o novém členovi volební komise: 
pro   28|   proti 0|   zdržel se 1. 
 
Prof. Wald byl zvolen místopředsedou AS FSv za zaměstnaneckou komoru pro volební 
období 2011-2013. 
Hlasování:   Wald 16 hlasů|   Satrapa 4 hlasy|   Jíra 9 hlasů. 
 
Ing. Kašpar  byl zvolen místopředsedou AS FSv za studentskou komoru pro volební období 
2011-2013. 
Hlasování:   Kašpar 17 hlasů|   Máca 12 hlasů. 
 
Bod 5.  Volba tajemníka AS FSv 
 
Ing. Broukalová navrhla Ing. arch. Peškovou, která kandidaturu přijala. 
Hlasování:   pro 29|   proti 0|   zdržel se 0. 
Ing. arch. Pešková byla zvolena tajemníkem AS FSv pro volební období 2011-2013. 
 
Bod 6.  Volba předsedů senátních komisí 
 
Dr. Šibrava seznámil senát se svou novou koncepcí vedení AS, ve které by chtěl, aby všichni 
členové senátu byli aktivní a byli členové alespoň jedné ze senátních komisí. Předsedové 
jednotlivých senátních komisí by se měli více podílet na přípravě jednotlivých zasedání AS. 
Každá komise by měla mít své kmenové členy. Všichni členové senátu mají možnost účastnit se 
jednání jednotlivých komisí. Proběhla diskuze ohledně způsobu volby místopředsedů jednotlivých 
komisí.  
 
Ing. Jíra navrhl volbu předsedů komisí celým senátem. 
Prof. Wald navrhl volbu předsedů komisí členy jednotlivých komisí. 
Doc. Svoboda navrhl, aby se nejdříve sešly jednotlivé komise a až na příštím senátu byli voleni 
celým senátem jednotliví předsedové po předchozím návrhu členů komise. 
Hlasovalo se nejdříve o návrhu doc. Svobody.  
Hlasování:   pro 20|   proti 8|   zdržel se 1. 
O ostatních návrzích již bylo bezpředmětné hlasovat. 
 
Každý člen senátu musí být členem alespoň jedné komise.  
Jednotlivé komise budou mít do volby předsedů na starosti členové předsednictva AS: 
prof. Wald – ekonomická komise, 
Dr. Šibrava – pedagogická komise, 
Ing. arch. Pešková – legislativní komise, 
Ing. arch. Kašpar – technická komise. 
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Jednotlivé komise se sejdou příští středu 12.1.2011 v B169. 
09:00 ekonomická komise 
09:30 pedagogická komise 
10:00 legislativní komise 
10:30 technická komise 
 

Bod 7.  Různé 
Omluvy ze zasedání senátu budou členové AS posílat e-mailem Ing. arch. Peškové 
(zuzana.peskova@fsv.cvut.cz). 

Členové AS se navzájem představili. 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 26.1.2011 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169.

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Ing. arch. Z.Pešková 
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